
 
Valtuutettu Mikko Kangasojan ym. valtuutettujen aloite mainosnäytön hankkimiseksi Raision 
keskustaan 
 
Kaupunginvaltuusto 04.09.2023 § 96  
  
 Valtuutettu Mikko Kangasoja jätti seuraavan aloitteen: 
 
 ”Raision kaupungin kannattaisi mahdollistaa seurojen, yhdistysten ja torin 

toiminnan mainostaminen. Ihmisten tieto tapahtumista virkistäisi niitä, mikä 
on kaupungin tavoite. Tähän auttaisi näkyvä ja esimerkiksi kärryn mukana 
liikuteltava iso LED-näyttö keskeisellä paikalla, kuten keskustan ison 
risteyksen vieressä kaupungin omistamalla parkkipaikalla. 

 
 Esitämme, että kaupunki selvittää mahdollisuuden näytölle ja sen 

mukaisesti toteuttaa sen. 
 

4. syyskuuta 2023 
 
Mikko Kangasoja Mikko Tammelin 
Heikki Suominen Mika Koivisto 
Pirita Efe  Jyrki Heiskari 
Tapio Soiniitty Evert Grönblom 
Jari Pulkkinen Aleksi Suro 
Hans Våg” 

    
    
Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 
 
Kaupunginhallitus 18.09.2023 § 307  
  
  
Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen kaupunkikehityspalveluiden 

ja viestintäpalveluiden valmisteltavaksi. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
Kaupunkikehitysjaosto 15.05.2024 § 41    
1252/07.02.01/2023    
 
 
 Valmistelijat: kaupunkikehitysjohtaja Samu Mattila ja viestintäjohtaja Mirkka 

Ruohonen, etunimi.sukunimi(at)raisio.fi 
 

Raision kaupunki on selvittänyt erilaisia ratkaisuja mainostaulujen 
toteuttamiseksi Raision alueella. Kaupungin alueella ei ole juurikaan 
sähköisiä, vaihtuvan sisällön mediatauluja, joten sellaisten toteuttaminen 
yhteistyössä toimijoiden kanssa vaatii tarkkaa prosessin suunnittelua. 
 
Yleisinä reunaehtoina taulujen sijoittamiselle ovat erityisesti 
liikenneturvallisuuteen (kuljettajien huomion kohdentuminen risteysalueilla) 
sekä asukasviihtyisyyteen (valosaaste) liittyvät seikat. Lisäksi ELY:n 
hallinnoimien teiden läheisyydessä noudatetaan Traficomin määräystä 



tienvarsimainonnasta ja -ilmoittelusta, kun tällaisia kohteita luvitetaan 
rakennusvalvonnan toimesta. 
 
Näistä edellä mainituista reunaehdoista johtuen kaupunki on päättänyt 
kokeilla mainostauluyhteistyötä ensin yhden mainostaulun osalta. 
Ensisijaiseksi kokeilualueeksi ollaan esittämässä Itäniityntieltä soveltuvaa 
määräalaa. Tässä toteutustavassa yksityinen toimija luvittaa ja toteuttaa 
kaupungin toimijalle vuokraamalle määräalalle soveltuvan LED-
näyttötaulun sekä solmii näkyvyysyhteistyöstä kaupungin kanssa 
sopimuksen. Näkyvyysyhteistyöllä varmistetaan kaupungille huokea 
hinnoittelu niin Raision kuin Turun seudun näyttötauluista. 
Markkinointinäkökulmasta potentiaalista kaupungin mediasisältöä ovat 
erityisesti erilaiset tapahtumat sekä kaupunki- ja tonttimarkkinointi vaihtuvin 
sisällöin. 
 
Mainostaulujen toteuttaminen keskusta-alueelle on mahdollista niin kiintein 
kuin siirreltävin ratkaisuin, mutta toteutuksen osalta tulee ensin saada 
prosessi kaikkine vaiheineen pilotoitua sekä suunniteltua. Kunhan pilotointi 
on onnistuneesti toteutettu, niin voidaan soveltuvan toimijan kanssa 
neuvotella myös uusista sijainneista keskusta-alueelle. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 
 

Päätösehdotus Kaupunkikehitysjaosto antaa valtuustoaloitteeseen edellä olevan 
vastauksen. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 


